

## **Ayesha A. MALIK**



Judge, Supreme Court  
*Juge, Cour supreme, Pakistan*

Ayesha A. Malik is the first female judge of the Supreme Court in the history of Pakistan. Prior to her elevation to the Supreme Court, she worked as a justice in the Lahore High Court where she heard constitutional petitions on a large variety of issues including environment and regulatory matters. Justice Malik acquired her B. Com from the Government College of Commerce & Economics, Karachi and her LLB from the Pakistan College of Law, Lahore. She went on to acquire her LLM from Harvard Law School where she was named a Landon H. Gammon Fellow for academic excellence.

*La Juge Ayesha A. Malik est la première femme Juge de la Cour suprême dans l'histoire du Pakistan. Avant d'être nommée à la Cour suprême, elle a travaillé comme Juge à la Haute Cour de Lahore, où elle a examiné des pétitions constitutionnelles sur un large éventail de questions, notamment en matière d'environnement et de réglementation. La juge Malik est titulaire d'une licence en commerce du Government College of Commerce & Economics de Karachi et d'une licence en droit du Pakistan College of Law de Lahore. Elle a ensuite obtenu une maîtrise en droit à la Harvard Law School, où elle a été nommée Landon H. Gammon Fellow pour son excellence académique.*